
ДО: Г-Н ХРИСТОВ, КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН  

КОПИЕ: Г-Н БЕДЖЕВ, ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН   

  

ПИТАНЕ 

на основание на чл.33 (1), т.4 и (2) от ЗМСМА 

от Иван Ламбов - общински съветник при Общински съвет Шумен 

  

Уважаеми г-н Кмет,   

Във връзка с конкретно питане от гражданката Велислава Роева, зачестили произшествия с 
пешеходци на пешеходни пътеки, и редица сигнали и оплаквания от граждани, се обръщам към 
Вас със следните въпроси:  

1. Какви мерки и бюджетни средства предвижда Община Шумен за подобряване на 
инфраструктурата, свързана с пешеходните пътеки и безопасността на пешеходците – 
маркировка, знаци, осветление, озвучаване? 
 

2. На местата, които позволяват това, възможно ли е пешеходните пътеки да бъдат 
повдигнати, с цел намаляване скоростта на движение? Също така, всички пешеходни 
пътеки да бъдат обозначени със светлоотразяващи знаци,  устойчива светлоотразяваща 
маркировка и добре осветени през тъмната част на денонощието? 
 

3. Като се има предвид сегашното състояние на пешехдните пътеки и свързаната с тях 
инфраструктура, какви изводи могат да бъдат направени от досегашната практика и има 
ли план за по-трайното и цялостно решаване на тези проблеми? 

 

Моля, отговорът да е в писмен вид.   

гр. Шумен   

7/12/2017 г.   

Вносител:  Иван Ламбов, Общински съветник при Общински съвет Шумен   

Тел:  +359878756564 

e-mail:  ilambov@jitterbits.com 


